
Zápisnica  
z jedenásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Miklušovciach, 

konaného dňa 16.11.2024 o 16:30 h 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-  

 
Jedenáste zasadnutie obecného zastupiteľstva v Miklušovciach otvoril a viedol starosta 

obce, ktorý privítal poslancov (prítomní podľa prezenčnej listiny). 
 Starosta obce skonštatoval, že podľa podpísanej prezenčnej listiny je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov obecného zastupiteľstva, na základe čoho vyhlásil zasadnutie 
obecného zastupiteľstva za uznášania schopné.             
     
Starosta obce uviedol program zasadnutia:     

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 
2. Voľba návrhovej komisie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Informácia o plnení prijatých uznesení z posledného zasadnutia.   
4. Plnenie rozpočtu obce k 30.9.2024. 
5. Úprava rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 7/2024 a č. 8/2024 v zmysle vnútorného 

predpisu. 
6. Zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 9/2024 v zmysle vnútorného predpisu. 
7. Schválenie inventarizačnej komisie. 
8. Rôzne.  
9. Diskusia. 
10. Uznesenie. 
11. Záver.  

 
K bodu 1 – otvorenie zasadnutia a schválenie programu 
 V úvode zasadnutia starosta privítal všetkých prítomných. Poslancov vyzval na doplnenie 
programu a následne dal o predloženom programe hlasovať. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: 3 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný pri hlasovaní: 2 

  
K bodu 2 – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 Starosta obce určil za zapisovateľku pani Ivanu Kollárovú a overovateľa zápisnice 
Martina Kontroša.  
 Do návrhovej komisie navrhol Martina Jacka a Pavla Gumana. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo volí návrhovú komisiu v zložení: Martin Jacko, Pavol Guman. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: 3 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný pri hlasovaní: 2 



 
K bodu 3 – informácia o plnení prijatých uznesení z posledného zasadnutia 
 Starosta skonštatoval, že na poslednom zasadnutí nebolo prijaté uznesenie na plnenie. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie ústnu správu o plnení uznesení 
 
K bodu 4 – plnenie rozpočtu obce k 30.9.2024 
 Starosta predložil poslancom na prerokovanie plnenie rozpočtu obce, ktoré im bolo 
zaslané aj elektronicky. Poslanci predložený dokument zobrali na vedomie. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnenie rozpočtu obce k 30.9.2024 
 
K bodu 5 – úprava rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 7/2024 a č. 8/2024 
  Starosta obce predložil poslancom návrh zmeny rozpočtu spracovaného obcou 
rozpočtovým opatrením č. 7/2024 – dotácia na stravu pre deti MŠ, refundácia výdavkov ÚPSVR 
PUPN2 a č. 8/2024 – dotácia zo ŠR na krytie výdavkov z dôvodu výpadku DPFO, dotácia pre 
5-ročné deti v MŠ a refundácia výdavkov ÚPSVR PUPN2. Predložené rozpočtové opatrenie je 
zaokrúhlené na celé eurá. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2024 a č. 
8/2024 v zmysle vnútorného predpisu podľa predloženého návrhu. 
 
K bodu 6 – zmena rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 9/2024 
  Starosta obce predložil návrh zmeny rozpočtu spracovaného obcou podľa rozpočtového 
opatrenia č. 9/2024. Jeho návrh bol poslancom zaslaný taktiež elektronicky. Navýšenie príjmov 
tvorí úhrada nedoplatku z roku 2023 za daň z nehnuteľností (1682 €), príjmy z prenájmu 
pozemkov za hrobové miesta (390 €) a stravné v školskej jedálni (810 €). Rozpočet výdavkov bol 
upravený podľa plnenia. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 9/2024 
v zmysle vnútorného predpisu podľa predloženého návrhu. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: 3 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný pri hlasovaní: 2 
 
K bodu 7 – schválenie inventarizačnej komisie 
 Z dôvodu vykonania účtovnej závierky je potrebné ako každý rok previesť inventarizáciu 
majetku obce. Do komisie starosta navrhol p. Martina Jacka,  p. Jaroslava Sabola, p. Pavla 
Gumana. 
Uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje inventarizačnú komisiu v zložení: predseda – Martin Jacko, 
členovia – Pavol Guman, Jaroslav Sabol. 
 
 



Hlasovanie poslancov: 
Za: 3 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný pri hlasovaní: 2 
 
K bodu 8 a 9 – rôzne a diskusia 
 Starosta informoval poslancov o nasledovnom: 
- spoločnosť Fúra, ktorá nám zabezpečuje vývoz odpadu, odkúpila firma KOSIT. Z dôvodu 
zmeny zákona o poplatkoch za uloženie odpadu na skládku, kde došlo k zvýšeniu sumy, zároveň 
vyšších nákladov na zber odpadu, bol obci predložený dodatok k zmluve s novým cenníkom. Od 
1.1.2025 mala byť povinnosť mechanicko biologickej úpravy odpadu, no táto sa odložila o dva 
roky. Zo strany firmy KOSIT bude obci predložený nový cenník. Z dôvodu vysokých nákladov 
na vývoz odpadu musíme zredukovať vývoz veľkoobjemového kontajnera. V tomto roku bol 
VKK vyvezený z obci šesťkrát, z toho štyrikrát priamo z obce a dvakrát z cintorína. 
- od januára 2025 dochádza k zmene financovaniu materskej školy. MŠ budú financované 
normatívnym systémom zo štátneho rozpočtu. Na začiatku roka bude zriaďovateľom pridelená 
záloha, ktorú bude možné použiť len na osobné a prevádzkové náklady MŠ, ktoré sú nákladmi 
roku 2025. Začiatkom februára 2025 bude urobený normatívny rozpis finančných prostriedkov na 
celý rok, ktorý bude zverejnený na webovom sídle ministerstva školstva. Výška normatívu na 
jedno dieťa je približne 3000 € a na predškoláka 3600 € na žiaka. 
- na obecný cintorín svojvoľne vchádzajú občania s autami až k hrobom. Brána cintorína sa 
zabezpečí kódovanou zámkou a vjazd áut bude povoľovať starosta obce.  
- v sále obecného úradu sú nefunkčné dve gamatky, taktiež v kuchyni materskej školy. Zistíme 
možnosť a náklady na opravu. V prípade nerentabilnosti objednáme a vymeníme nové gamatky. 
- klub mladých je uzamknutý. Zo strany mládeže zatiaľ nie je záujme o sprevádzkovanie 
miestnosti. Stôl na stolný tenis je rozbitý. 
 
K bodu 10 – Uznesenie 
 Predseda návrhovej komisie Martin Jacko prečítal na kontrolu sumár všetkých prijatých 
uznesení. 
  
K bodu 11 – záver 
 Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil jedenáste zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 17:50 h. 
 
 
Zapísala 20.11.2024 
Ivana Kollárová 
   
          Ing. Martin Fiľakovský 
               starosta obce  

 

Overovatelia: 
Martin Kontroš 



 
ZÁVERY  Z  ROKOVANIA  

V súlade s ustanovením § 11 ods.4 zákona č.369/90Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších 
zmien a doplnkov, obecné zastupiteľstvo v Miklušovciach dňa 16.11.2024 

 
 

P R I J Í M A 
 
UZNESENIE č. 11/2024, ktorým 
 
 
A.   V o l í 
 1. návrhovú komisiu v zložení:  Martin Jacko a Pavol Guman  
 
B.   B e r i e  n a   v e d o m i e  
 1. ústnu správu o plnení prijatých uznesení 
 2. plnenie rozpočtu obce k 30.9.2024   

3. úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 7/2024 a č. 8/2024 v zmysle 
vnútorného predpisu podľa predloženého návrhu 

  
 
C.   S c h v a ľ u j e                                            
 1. zmenu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 9/2024 v zmysle vnútorného  
   predpisu podľa predloženého návrhu 
   
 
 
 
 
 
 
        Ing. Martin Fiľakovský 
              starosta obce 
 

 


